
Wyniki głosowania  
dotyczącego dalszego obniżania 

parametrów przenikalności cieplnej 
stolarki otworowej 



Czy Państwa firma uważa, że współczynniki Uw/Ud/Urw powinny 
być deklarowane dla wymiaru referencyjnego czy też dla każdego 

sprzedawanego rozmiaru? (N=138, w %) 

74,6 

25,4 

dla wymiaru 
referencyjnego 

dla wszystkich wymiarów 

Opracowanie wyników: ASM – Centrum Badań i Analiz Rynku 



Czy Państwa firma jest za obniżaniem parametrów przenikalności 
cieplnej wyrobów do roku 2021, czy też za pozostawieniem ich na 

obecnym poziomie? (N=138, w %) 

37,0 

63,0 

jesteśmy za obniżaniem 
parametrów 

powinny zostać na 
obecnym poziomie 

Opracowanie wyników: ASM – Centrum Badań i Analiz Rynku 



Opracowanie wyników: ASM – Centrum Badań i Analiz Rynku 

Czy firmy, które są za obniżaniem parametrów uważają , że 
współczynniki powinny być deklarowane dla wymiaru 

referencyjnego? (N=51, w %) 

56,9 

43,1 

dla wymiaru referencyjnego 

dla wszystkich wymiarów 




